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محمدحســـین اسلامی بازیکنی اســـت که در دوره بیست ویکم لیگ برتر با 

تشخیص مهدی تارتار بازی در تیم بزرگسالان ذوب آهن را تجربه کرد. او در نقل 

و انتقالات زمستانی فصل گذشته مدنظر جواد نکونام و باشگاه استقلال بود؛ اما 

وینگر راســـت گاندو ها یک پنجره نقل و انتقالاتی دیرتر یعنی در تابستان توسط 

مدیران آبی های پایتخت صید شـــد. اسلامی به پشتوانه 4 گل  زده و تأثیرگذاری 

روی هفت گل تیم اصفهانی توسط استقلال خریداری شد تا تیم تحت هدایت 

نکونام جایگزین شایسته ای برای کوین یامگا مصدوم و مهرداد محمدی محروم 

 این بازیکن 23 ساله اصفهانی شروع خوبی در پیراهن استقلال 
ً
داشته باشد. اتفاقا

داشت و در نخستین دیدارش پاس دقیق رامین رضاییان را به تور دروازه شمس آذر 

چسباند. البته او هنوز آنچنان نتوانسته با جو باشگاهی مثل استقلال کنار بیاید تا 

دستاوردش فراتر از گلزنی مقابل حریف قزوینی و پنالتی گرفتن مقابل نساجی 

نباشد. اسلامی در نیم فصل نخست لیگ برتر 4 دیدار را به دلیل مصدومیت 

از دست داده و همین موضوع تأثیر زیادی روی کم اثر بودنش در تیم تحت 

هدایت موسیمانه داشته است. 

وینگر راســـت اصفهانی در نیم فصل نخست دوره گذشته لیگ مثل فصل 

جاری روی دو گل تیمش نقش داشـــت؛ اما او توانست در ادامه مسابقات 

سه گل بزند و دو مرتبه زمینه گلزنی هم تیمی های خود را فراهم کند. ضمن 

اینکه نمایش مطلوب این بازیکن در ترکیب ذوبی ها باعث شد تا در پایان فصل 

مشتریان زیادی برای اسلامی صف بکشند. در چنین اوضاعی به نظر می رسد 

او می تواند بعد از پایان دوره مصدومیتش خاطرات شیرین دوران ذوب آهن را این 

بار با پیراهن استقلال تکرار کند. 

  طعم شیرینی که زهر شد! 
اسلامی بعد از گل استثنایی به الاهلی عربستان ادامه رقابت ها با پیراهن آبی را از 

دست داد؛ گویا که این بازیکن چشم خورده باشد! اسلامی به محض بازگشت 

با کاروان استقلال به تهران دچار آسیب دیدگی از ناحیه ترقوه کتف شده و همین 

 بعد از این 
ً
موضوع باعث شد تا مدت ها از همراهی آبی پوشان دور بماند. اتفاقا

ماجرا دست موسیمانه برای استفاده از تمامی موجودی اش در فاز هجومی خالی 

مانده و همین امر باعث شد تا در نهایت استقلال از ۹ امتیاز 3 بازی اخیر خود 

فقط 3 امتیاز دشت کند. 

در اواسط آذر و در یکی از تمرین های استقلال این بازیکن دچار آسیب دیدگی شده 

و ترقوه دست او از سه ناحیه دچار شکستگی شده است. پیش بینی کادر پزشکی 

باشگاه این بود که اسلامی حدود ۶ تا ۸ هفته از میادین دور باشد. حالا این بازیکن 

آرام آرام آماده بازگشـــت به میدان می شود تا جایی که گمانه زنی ها حکایت از آن 

 به شروع نیم فصل دوم خواهد رسید. 
ً
دارد که اسلامی احتمالا

  اعلام آمادگی برای بازگشت
بر همین اساس اسلامی در گفت وگو با خبرنگار »فرهیختگان« درباره آخرین 

 من هم در این چند روز 
ً
شرایط و وضعیت سلامتی خود اظهار داشت: »اتفاقا

اخباری را درباره گمانه زنی نســـبت به وضعیتم خواندم؛ اما هنوز به تمرینات 

استقلال اضافه نشدم و تست پزشکی جدیدی هم نداشتم، بنابراین نمی دانم این 

 به زودی 
ً
اخبار از کجا می آید. با این حال باندپیچی محل آسیب دیده را احتمالا

باز خواهم کرد و شنبه دوباره عکس می گیرم، بعد از آن هم ۱۰ روز طول می کشد 

تا دوباره به آمادگی کامل برای حضور در تمرینات گروهی و همراهی استقلال 

در مسابقات برسم. بنابراین فکر می کنم به بازی اول نیم فصل دوم و دیدار مقابل 

شـــمس آذر که در تهران برگزار می شـــود، برسم. البته اینکه در این دیدار بازی 

فنی بستگی کنم یا خیر به صلاحدید کادر 

دارد؛ اما فکر می کنم تا 

آن زمان به آمادگی کامل 

برسم.«

وی در مورد وضعیتش در 

این مدت یادآور شـــد: »متأسفانه در شکستگی از ناحیه ترقوه، از آنجایی که 

نمی تـــوان این ناحیه را گچ گرفت )چون بد جا هســـت( این امر یک مقدار 

اذیت کننده هست. البته استخوان ترقوه ام شکسته بود اما چون بین استخوان ها 

فاصله نیفتاده و استخوان های این ناحیه بعد از شکستگی سر جایش بود، دیگر 

نیازی به عمل جراحی نداشتم و به همین دلیل با فیکس کردن ناحیه، پزشکان 

سعی کردند کتفم را تحت درمان قرار بدهند. با این حال الان وضعیتم نسبت به 

 درد ندارم و امیدوارم شنبه بعد از مشخص 
ً
روز های اول خیلی بهتر شده و اصلا

شـــدن آخرین وضعیت و جوش خوردن ناحیه شکسته شده، بتوانم نرم دوی و 

 در حال استراحت هستم اما امیدوارم به زودی 
ً
تمرینات را آغاز کنم. الان فعلا

اتفاقات خوب بیفتد.«

  موسیمانه به اسلامی: زودتر برگرد! 
همان طور که اشـــاره شد استقلال در غیاب اسلامی و در هفته های اخیر نتایج 

 جای این بازیکن در فاز هجومی استقلالی ها 
ً
خوبی کســـب نکرد و مشخصا

خالی بود. این در حالی است که با آسیب دیدگی مهرداد محمدی و خانه نشین 

شدن اسلامی در یکی دو بازی سرمربی استقلال به امیرعلی صادقی اطمینان 

 او نیز با گلزنی در مقابل فولاد پاسخ اعتماد موسیمانه را به خوبی 
ً
کرده و اتفاقا

داد، با این حال صادقی نیز در چند بازی اخیر نیمکت نشـــین شده است تا در 

غیـــاب نیرو های جوان و باانگیزه اســـتقلال در میدان این تیم تا حد زیادی از 

 
ً
لحاظ تاکتیکی در دیدار های اخیر به مشکل بخورد. نکته قابل توجه اینکه اخیرا

موسیمانه در نشست های خبری خود چند باری از اسلامی به نیکی یاد کرده و 

این طور اشاره کرده که جای او در کنار استقلالی ها خالی است. بر همین اساس 

محمدحسین اسلامی درباره اینکه آیا با اعضای تیم و کادر فنی در این مدت در 

ارتباط بوده است، گفت: »بله همین طور است بچه ها و مربیان تیم لطف داشتند 

و پیگیر وضعیتم هستند. آن ها در این مدت با تماس های خود به من دلگرمی 

 آقای موســـیمانه هم چندبار در تماس های خود ضمن دلجویی و 
ً
دادند و اتفاقا

احوالپرسی برایم آرزوی سلامتی کرده و خواست تا هرچه سریع تر با قدرت به 

تمرینات تیم برگردم.«

  امیدواری به آینده استقلال
این وینگر تکنیکی و ریزنقش استقلالی درمورد اینکه آیا عدم نتیجه گیری استقلال 

در سه دیدار اخیر با غیبتش در میادین ارتباطی دارد یا خیر اظهار داشت: »در هر 

صورت من بازیکن استقلال هستم و علاوه بر تماشای مسابقات این تیم از آخرین 

اخبار و وضعیت هم جویا می شوم؛ اما اینکه برخی این طور می گویند که استقلال 

نتیجه نمی گیرد، چون اسلامی را ندارد به نظر من این موضوع درست نیست. اینکه 

چون من این تیم را همراهی نمی کنم پس در این بازی ها نتیجه نگرفته ایم این امر 

دلیلش نیست چون همه بچه ها در تیم زحمت می کشند. استقلال خوب بازی 

می کند و ان شاءالله در نیم فصل دوم شرایط بهتر می شود و در نتیجه گیری هم موفق 

عمل خواهیم کرد. در هر صورت به آینده استقلال در این فصل حسابی امیدوارم.«

وی در مورد هواداران اســـتقلال که در این مدت برای او ابراز نگرانی و دلتنگی 

کرده اند، گفت: »به امید خدا بتوانم خیلی زود دوباره به میادین برگردم و با کسب 

نتایج خوب همراه با استقلال دل هواداران را شاد کنم.«

اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«: فکر می کنم تا اولین بازی دور برگشت به آمادگی کامل برسم

به آینده استقلال در این فصل خیلی امیدوارم
 امیدوارم به زودی اتفاقات خوب بیفتد                   موسیمانه خواست تا هرچه سریع تر به تمرینات تیم برگردم

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

کرات برای برگزاری اردوی کیش ادامه دارد!  مذا

 
ً

 استقلالی ها احتمالا
راهی جزیره می شوند

رقابت های لیگ برتر فردا پنجشنبه به پایان می رسد و براساس آن تیم های 

لیگ برتری بعد از چند روز استراحت، برای نیم فصل دوم رقابت ها که 

از اول بهمن آغاز خواهد شد، شروع خواهند کرد. بر همین اساس نیز 

 برگزاری 
ً
تیم فوتبال اســـتقلال هم از این قاعده مستثنی نبوده و احتمالا

یک اردوی خارج از تهران را در دســـتور کار خود خواهد داشـــت. در 

این خصوص درحالی که اخبـــار حکایت از برگزاری اردوی خارجی 

برای آبی ها در کشور اسپانیا داشت، اما به نظر می رسد با لغو این اردو، 

کاروان استقلال برای نیم فصل راهی جزیره کیش خواهد شد. شنیده های 

خبرنگار »فرهیختگان« از این قرار است که تلاش ها برای برگزاری این 

اردو در مدت زمان اخیر شدت گرفته تا به این ترتیب مقدمات کار برای 

 یک هفته ای فراهم شود. بر همین اساس شنیده 
ً
برگزاری این اردوی احتمالا

می شود در صورت تحقق این امر، این اردو از تاریخ 2۰ دی آغاز شده و 

استقلالی ها چند روز قبل از دیدار اول خود در دور برگشت که اول بهمن 

با شمس آذر برگزار می شود به تهران بازخواهند گشت. البته این تنها سفر 

تیم های فوتبال باشـــگاهی به کیش نبوده و قرار است چند تیم دیگر نیز 

به منظور برپایی اردوی تدارکاتی در تعطیلات نیم فصل راهی این جزیره 

در خلیج فارس شوند. بر همین اساس ۱7 دی تیم فوتبال سایپا و 22 دی 

هم سپاهانی ها به این منظور به کیش سفر خواهند کرد. 

به دلیل بدرفتاری

 محرومیت سه جلسه ای 
مدیرعامل نساجی

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، علی خطیر، مدیرعامل باشگاه نساجی 

مازندران را به دنبال اتفاقات بازی با خیبر خرم آباد در هفته دوازدهم لیگ 

برتر به دلیل بدرفتاری در قبال مقام رسمی مسابقه سه جلسه از حضور در 

ورزشگاه ها که یک جلسه آن تعلیقی است، محروم کرده است. این کمیته 

همچنین مدیرعامل نساجی را ۱۰۰ میلیون تومان جریمه کرده است. 

تارتار: امیدوارم برابر چادرملو روز کم اشتباه ما باشد

از این جایگاه در جدول راضی نیستیم
مهدی تارتار، سرمربی گل گهر در نشست خبری پیش از دیدار با چادرملو، 

اظهار داشت: »با تیمی سختکوش بازی داریم. تیمی که ثبات خوبی 

 
ً
در 3-2 سال گذشته، هم در بخش فنی و هم در مدیریت داشته، واقعا

تفکرات یکدیگر را به خوبی می دانند. تیم منسجم و هماهنگی دارند. 

کادرفنی این تیم در دو سال گذشته توانسته در هر پنجره بازیکنان مدنظر را 

 برای ما سخت کنند اگر خودمان نباشیم.«  
ً
جذب کند. می توانند کار را واقعا

تارتار ادامه داد: »تیم ما هم بعد از عملکرد خوبی که در هفته های اخیر 

 از این جایگاه در 
ً
داشـــت، توانست در بازی قبلی برنده شود ولی اصلا

 جایگاه ما 
ً
جدول راضی نیستیم. با پتانسیلی که این بازیکنان دارند واقعا

خیلی بالاتر از این است. امیدوارم برابر چادرملو روز کم اشتباه ما باشد. 

با تمرکز بالا بازی کنیم و با همان تلاشی که در هفته های گذشته داشتیم، 

سه امتیاز را کسب کنیم تا با شرایط بهتری وارد نیم فصل دوم شویم. ای 

کاش هواداران هم بودند و به ما انرژی می دادند. جایشان خالی است ولی 

محکوم به برد هستیم برای اینکه شرایطمان را بهتر کنیم. با شخصیتی که 

گل گهر دارد، باید جایگاهمان در جدول بهتر از این باشد.« 

اخبار کوتاه

فصل قبل لوآن پولی در شـــرایطی به نساجی پیوست که این تیم وضعیت 

نامناسبی داشت و در آستانه سقوط بود. دروازه بان برزیلی نساجی با ورودش 

اما شـــرایط را تغییر داد و از همان ابتدا سطح متفاوتش برای نساجی را به 

رخ حریفان کشـــید. چیزی نگذشت که هم بازیان لوآن به او اعتماد کرده 

و برای بقا انگیزه گرفتند. عملکـــرد فوق العاده این دروازه بان در ۹ بازی 

سرنوشت ساز انتهای فصل بقای نساجی را رقم زد و همه متوجه حضور یک 

خارجی متفاوت دیگر در لیگ برتر شدند. جالب است که این دروازه بان 

در فصل جدید نیز با وجود عملکرد نامناسب تیم نساجی، از ابتدای فصل 

افـــت نکرد و همچنان با قدرت به کارش ادامه می دهد . در بازی اخیر تیم 

نســـاجی مقابل پرسپولیس که به پیروزی این تیم ختم شد پولی حداقل ۵ 

مهار دیدنی داشت و تیمش را از دریافت گل و شکست مقابل پرسپولیس 

نجات داد. تلاش های این دروازه بان در تیم نساجی که او را متمایز با سایر 

بازیکنان در کانون توجه قرار داده باعث شد تا دقایقی با او هم کلام شویم. 

چهار کلین شـــیت اخیر همه نگاه ها را متوجه تو کرده است. قبول داری 

نساجی خروج از بحران طی هفته های اخیر را مدیون توست؟ 

 من ســـهم خودم را دارم، مثل بقیه بازیکنان، ما یک تیم هستیم. من از کمک 

مدافعانم برخوردارم که کارم را راحت تر می کند. خوشحالم که عملکردم چنین 

ذهنیتی به وجود آورده اما واقعیت این است که فوتبال یک کار تیمی است و ما 

به عنوان یک تیم شرایط را تغییر دادیم. 

چطور در شرایط بحرانی موفق شدی متفاوت از سایرین عملکرد خوبی 

درون دروازه نساجی داشته باشی؟ 

باز هم تأکید می کنم فوتبال یک ورزش تیمی اســـت، وقتی من بازی می کنم 

تمام کار هایی را که آقای اشکان در طول روز های تمرین با من انجام داده اند، به 

نمایش می گذارم. همیشه بسیار سخت و متعهد تمرین می کنیم و برای بهترین 

بودن تلاش می کنیم. عملکرد من درون دروازه حاصل مجموعه فعالیتی است 

که چند نفر برایش زحمت می کشند و شما واکنش من را به عنوان خروجی این 

تلاش ها می بینید. 

در 31 سالگی در بهترین شرایط قرار داری؟ 

 من فکر می کنم از نظر جسمی و روحی در 
ً
3۱ ســـال سن زیادی نیست. اتفاقا

یکی از بهترین مراحل زندگی کاری ام هستم. تجربه دروازه بان به تیم کمک زیادی 

می کند. حتی شاید دوران اوج و شکوفایی یک گلر باشد. 

بار ها به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شدی و مهار های بی نظیری 

داری. این همه انگیزه از کجا می آید؟ 

خوشحالم که اینطور بوده. من 2۰ سال است فوتبال بازی می کنم که ۱5 سال از 

آن را به عنوان یک حرفه ای بازی می کنم. هیچ چیز بدون کار به دست نمی آید. 

صرف نظر از موقعیت در جدول، کارِ سخت همیشه نتیجه اش را نشان می دهد. 

 به نظرت عملکرد فصل قبلت تا چه حد باعث بقای نساجی شد؟ 

آمدن من یک واقعیت جدید به تیمی اضافه کرد که در آن زمان از فصل، بازیکن 

خارجی در ترکیبش نداشت، درنتیجه حضورم یک شوک بود. از طرفی تیم ما 

آن زمان با کمبود اطمینان مواجه بود و خودباوری لازم را نداشت. به همین دلیل 

هم تیمی هایم به من اعتماد کردند. این اعتماد متقابل کمکمان کرد و توانستم به 

تیمم کمک کنم تا از آن وضعیت بد خارج شویم. 

چطور در روز های افول نساجی باز هم خوب کاری می کنی و مهار های 

موفقی داری؟ 

قبـل از هرچیـز، هـر بازیکنـی جـدا از خـوب و بد بودن تیم بایـد تلاش کند 

بهتریـن عملکـرد خـود را داشـته باشـد. بـه ایـن شـکل شـاید شـرایط بازی 

تغییـر کنـد و در مسـیر جدیـدی قـرار بگیریم. از این رو همیشـه سـعی 

می کنـم فـارغ از روزِ خـوب یـا بـد تیـم در هـر شـرایطی تمرکز 

داشـته باشـم. تمرکـز بـه مـا اعتمـاد بـه نفـس می دهـد تا 

هـر کاری را کـه در طـول روز روی آن کار می کنیـم، 

اجـرا کنـم. هیـچ رازی وجـود ندارد. 

بعد از بازی با سپاهان در ۴ بازی گل نخوردی و آمار خوبی به جا گذاشتی. 

این موفقیت فقط برای من نیســـت، بلکه برای همه اعضای تیم اســـت. من 

به تنهایی بازی نمی کنم. قبول دارم که گاهی اوقات مهم بودم، اما همیشـــه 

هم تیمی هایـــم به من کمک کردند. اگر در مقطعی از بازی با واکنش هایم به 

پیـــروزی تیم کمک کردم، از هم بازیانم انگیزه گرفتم. آن ها در کنارم بودند و 

من خیالم راحت بود و می دانســـتم حالا که فشار روی دروازه است می توانم 

تا آخرین توان بجنگم. 

نســـاجی شرایط سختی دارد و جایگاهش در رده دوازدهم متزلزل است. 

فکر می کنی شانس حضور در رده بهتر را دارید؟ 

بله، ما یک گروه باکیفیت از بازیکنان باتجربه و جوانان باارزش داریم. مطمئنم به 

کمک کادر فنی خوبی که داریم در پایان مسابقات لیگ جایگاه مطمئنی خواهیم 

 کار 
ً
داشـــت. سخت است، رقابت با تیم هایی که همگی در لیگ خوبند اصلا

راحتی نیست. با این حال فکر می کنم نساجی خودش را نجات داده و می تواند 

با ادامه همین مســـیر بهتر از قبل شـــود. در تیم ما همه خواهان قرار گرفتن در 

جایگاهی مطمئن و حتی بهترند. از این ناامید نیستیم و با قدرت ادامه می دهیم. 

یک بازی تا پایان نیم فصل باقی مانده و نتیجه بازی مقابل ذوب آهن در 

جایگاه تیم نســـاجی تأثیرگذار است. این بازی را 

چطور می بینی؟ 

دو بازی مهم تا نیم فصل داشـــتیم. بازی با 

تراکتور برای ما بسیار حیاتی بود. شانس 

برد مقابل تراکتور داشـــتیم و با تیمی متشکل از ملی پوشان خوب بازی کردیم. 

تمام توصیه های سرمربی را به خوبی انجام دادیم. تیم ما روند خوبی گرفته بود 

و روی پیروزی در این بازی حســـاب کرده بودیم. اگر کمی خوش شانس بودیم 

می توانستیم ســـه امتیاز را به سرمربی و هوادارنمان هدیه دهیم. صد البته این 

نشان دهنده کیفیت تیم ماست. با این حال بازی با ذوب آهن، بازی با تیمی در 

شرایط مشابه ما خواهد بود. آن ها هم بهترین روز های خودشان در فصل جاری 

را سپری می کنند و مثل ما دوست دارند در آخرین بازی نیم فصل برنده باشند. در 

این بازی هم آماده ارائه یک بازی عالی هستیم؛ چراکه ذوب آهن حریف بسیار 

 این بازی جذاب و دیدنی می شود. 
ً
خوب و باکیفیتی است. قطعا

بازی در ایران چطور است؟ 

خیلی دوستش دارم، جو ایجاد شده توسط هوادارانمان باورنکردنی است. بازی 

 در خانه برای ما بسیار هیجان انگیز است. فکر می کنم انتخاب خوبی 
ً
مخصوصا

کردم. رقبایی دارم که به من انگیزه می دهند و همگی قدرتمندند. این تقابل هرچند 

سخت است اما برای من جذابیت های خاص خودش را دارد. 

چرا ایران را انتخاب کردی؟ 

من همیشه دوست داشتم خارج از کشورم بازی کنم، آشنا هایی داشتم که ایران 

بودند و همیشه از فرهنگ، کشور، مردم و فوتبال ایران به خوبی صحبت می کردند. 

من از این فرصت استقبال کردم و بسیار خوشحالم. 

روابطت با بازیکنان تیم و کادر فنی چطور است؟ 

آن ها مثل خانواده من هستند، از روز اول همیشه به من کمک کرده اند و به من 

محبت زیادی داشتند. من احساس غربت نمی کنم و اینجا خیلی خوشحالم. 

به نظر تو جایگاه نساجی در پایان نیم فصل کجاست؟ 

دوســـت ندارم پیش بینی کنم، باید به تعهدمان نسبت به هوادارانمان، به مالک 

باشگاهمان آقای حدادیان که همیشه از ما حمایت زیادی کرده اند، ادامه دهیم و 

به دنبال بهترین جایگاه ممکن برای تیممان باشیم. همه دوست دارند جایگاهشان 

 درست نیست باید قدرتمندانه 
ً
بهترین جایگاه باشد؛ اما پیش بینی کردن اصلا

ادامه دهیم و نتیجه تلاشمان را بپذیریم. 

در مدتی که برای نساجی بازی کردی بسیار خوب بودی و همه از تو تعریف 

می کنند. در این مدت از تیم های دیگر پیشنهادی دریافت کرده ای؟ 

معتقدم نمایندگان من تماس هایی داشته اند، اما قصد و اولویت من همیشه این 

بوده که به خاطر تمام محبتی که هوادارانمان از زمان ورودم به ایران در حق من 

 با نساجی قرارداد دارم و روی مسابقات 
ً
داشـــته اند در نساجی، ادامه دهم. فعلا

تمرکز کرده ام. نمی خواهم به چیز دیگری فکر کنم. 

لوآن پولی در گفت وگو با »فرهیختگان«: خوشحالم که بازی در ایران را انتخاب کردم

کتور را می بردیم کمی خوش شانس بودیم ترا
 در پایان فصل می توانیم جایگاه بهتری داشته باشیم            پیشنهاد از تیم های دیگر؟ اولویتم نساجی است            رازی در مهار های من وجود ندارد


